
Kommunalt tilskudd til rehabilitering av brygga 
 
Kommunalstyret for kultur og idrett (KKI) hadde møte onsdag 1. februar 2017 
og godkjente «Årsprogram idrett 2017». Under posten «Rehhabilitering av 
idrettsanlegg» i dette programmet lå det inne «forslag om 100 000,- kroner til 
utskifting av deler av bryggen tilknyttet Stavanger Roklubb sitt anlegg. 
Arbeidet skjer i samarbeid med Stavanger Roklub».   
 
Det var i januar 2016 at vi etter søknad fikk tillatelse av kommunen til «mindre 
tiltak - Forlengelse av rampe», med andre ord at vi kunne forlenge 
eksisterende rampe/brygge og tilrettelegge for universell utforming (Rullestol 
brukere gis muligheten til pararoing). 
 
For en liten klubb er dette et stort prosjekt, og for å holde kostnadene på et 
begrenset nivå var det nødvendig å bygge et nytt bryggeanlegg på dugnad i 
så stor grad som mulig. Men det kreves også noen investeringer, og det 
kommunale tilskuddet sammen med tidligere tildelinger fra 
Sparebankstiftelsen og Gjensidigestiftelsen gjør det nå mulig å realiserer 
prosjektet. 
 
Så nå blir det «full trøkk» i håp om at den nye bryggen med universell 
utforming kan stå klar til Stokkavannsregattaen i slutten av mai.  
 

 


